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Írásbeli választ iaénvlő kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fellegi
Tamás Nemzeti Fejlesztési Miniszter Úrhoz:

„Megnyugtató a gáztározók töltöttsége? ”
címmel .

Tisztelt Miniszter űr !

Az elmúlt 8 év kormányzati intézkedései a földgáz tárolás magyarországi b ővítése terén
kiemelkedő jelentőségűnek mondhatóak . Magyarország kimagasló tárolási kapacitása a z
energiaellátás biztonságát jelentősen szolgálja . Az elmúlt évek kormányzati intézkedéseinek
eredményét mutatta a 2009 . januári gázválság kezelése is.
Elmondhatjuk, hogy a gáztározók száma, a tárolható mennyiség jelent ősen növekedett.

Télre készülve kérdezem Miniszter Urat :

Megnyugtató-e a gáztározók töltöttségi szintje? Hogyan állunk azok feltöltésével ?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2010 . november 4 .

Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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